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Prisutni: Dr. Pansini, Rajković, oholač, Lu’ .as, 6, > mec, J akolić •

Dr. Pansini izvještava o obrazloženju molbe za dotacije koja je bila pod
nesena Fondu za razvoj kulturnih, djelatnosti: Zatraženu svotu pao ovako 
obrazložili;
1. Za tečajeva uključivši adxxsix štampanje skripata oko 3 >oo ooo din.
2. Za održavanje i štampanje diskusija oko boo ooo din.

Za prikazivanje 16 mm filmova u klubu 2oo ooo din.'
4. Za popunjavanje biblioteke loo ooo din.

Proširuje se djelatnost 'komisije za film” odnosno potvrdjuje se zaključak 
koji nije bio unesen u zapisnik prošle sjednice kada je ista akr formirana: 
izmedju ostalog komisija za film će vršiti pregled i odobravanje scenarija 
koji budu podnijeti na odobrenje za snimanje.

Perković još nije vratio dvije kolorete - doze za razvijanje koje 
mu je klub posućib za rad u kolor servisu. Preo prisutnim članovima kluba 
Perković je obećao da će vratiti dotične doze.

Odobrava se asiecu i Dopleru da otvore kolor-servis pod istim uslovima 
bod kojim su prije radili Perković i Zake. No prije toga moraju donijeti 
barem jedan film na uvid da se članovi Upravnog odbora uvjere u kvalitetu 
njihova raca. Šamee će se pobrinuti da Perković vrati 2 uoze - kolorete.

Zaključuje e da hoholač do daljnjega blokira svi u invent u-s: i predmet 
koji bude vraćen jei je to izgleda jedini način da se konačno izvrši primo- 
uopreuaja inventara. Iripka pozvati da konačno skupi inventar, i da piše 
u Rijeku da se vr^ti Bolex 16 mm.kamera. Iznimno se odobrava cm se magneto
fon , osudjuje čovjeku koji prepisuje diskusiju.

Paši, klupski tečajevi se plaćaju predavačima ■ o uv jesto dinara na 
sat, a za tečaj oj i će se održati za NT za rukovodioce ..ino- .ekcija plaćat 
će se po tristo dinara. ,

Organizacioni odbor za dusre dječjeg amatersko, filma Brva^s e zamolio 
je oa”Kinoklub : reb” posudi magnetofon i Kumig projektor, kao rezervu za 
gro je ciju. Odobirva se!

’orkoviću se odobrava da pristupi ispitu bez ponovno polaženja tečaja 
Rajković izvještava o našem potraživanju cd Jentra za obrazova«
nje stručnih kidrov (VPT) iz Beograda. Usprkos naših ponovljenih, interven

cija i upozorenja oni nam sada duguju unupiio oko ?o ooo din. Kako nam nisu 
pružili uvjerljivu dokumentaciju da su tu svotu poslali., treba ih opomenuti 
da ćemo tu svotu orati sudski potraživati ukuliz o naa u najkraćem roku ne 
pr u ž e od,, ovar t j uć u sat i sf ak čiju.

Rajković nadanjje čita novi ugovor s Višim filmskim tečajem. 'Zaključe
no je da se dade ključ od prostorija nekom licu od VRT koje će potpisati i 
da odgovoru za sav pokretni inventar u prostorijama kluba.

ripko je neovlašteno posudio Drobniću iz SCl-a uitelgeret koji je 
vraćen, u neunotreb] .nivoa stariju. Hripno t. eba da pozove Srobnića da popravi 
titel .eret ili ćemo to morati ostv rltJ sudskim putem.

U Zagrebu, 2,?. XI 1962. Zapisničar:

( Vladimir J^olić)


